

Title (en)
Multi-purpose furniture

Title (de)
Mehrzweckmöbel

Title (fr)
Meuble à plusieurs fonctions

Publication
EP 1579788 A1 20050928 (DE)

Application
EP 05004442 A 20050301

Priority
DE 102004014318 A 20040322

Abstract (en)

The multiple use piece of furniture may be used by a person with restricted mobility to gain access to the toilet or the bidet. It has a frame with four uprights (1). The lower ends of the uprights act as legs (4) with height adjustable feet (5) standing on the floor. The upper ends (6) are joined together to form a horizontal profiled handgrip (7) on either side. A horizontal seat surface (3) is fastened to the top of the uprights by releasable bolts (13). The frame uprights are connected together by two U-shaped horizontal frame members (2,2').

Abstract (de)

Ein Möbel mit einem Gestell und einer Sitz- oder Ablagefläche (3) wird als Mehrzweckmöbel so ausgebildet, dass das Gestell rückseitig offen ist, die Sitz- oder Ablagefläche (3) abnehmbar oder wegklappbar ist und das Möbel wenigstens einen Stützgriff (6) aufweist. So kann es zusätzlich zur Sitz- oder Ablagefunktion als Steh- oder Aufstehhilfe für Personen mit eingeschränkter Mobilität verwendet werden. Bei dem dargestellten Möbel weisen die Seitenteile (1) außenseitig Halteelemente (13) zum Einhängen der Sitz- oder Ablagefläche (3) auf. <IMAGE>

IPC 1-7
A47C 13/00; A61G 5/10; A61H 3/04

IPC 8 full level
A47C 13/00 (2006.01); **A61H 3/04** (2006.01); **A61G 5/10** (2006.01); **A61H 3/00** (2006.01)

CPC (source: EP)
A47C 13/00 (2013.01)

Citation (search report)

- [XAY] GB 2237735 A 19910515 - COOPER & SONS LIMITED [GB]
- [Y] CH 416940 A 19660715 - GERBER ALFRED [CH]
- [Y] US 5224717 A 19930706 - LOWEN AMY E [CA]
- [Y] US 2745112 A 19560515 - MARIE BINDBEUTEL
- [X] US 2550811 A 19510501 - EDWARD HERBERT IGNATIUS
- [A] US 2003070702 A1 20030417 - OWNES JOHN [US]

Cited by
DE102014011918B4

Designated contracting state (EPC)
AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IS IT LI LT LU MC NL PL PT RO SE SI SK TR

DOCDB simple family (publication)
EP 1579788 A1 20050928; DE 102004014318 A1 20051020

DOCDB simple family (application)
EP 05004442 A 20050301; DE 102004014318 A 20040322